



British Embassy
Riyadh

Consular Department
P.O. Box 94351
Riyadh 11693

Tel: (011) 481 9100
Fax: (011) 481 9229

www.gov.uk

Date: 05th March 2024

INFORMATION NOTE
POLICE CLEARANCE REQUEST LETTER

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is to inform you that from **1st September 2016**, the British Embassy will no longer issue police clearance request letters to British national. The Police Department, Criminal Investigation Units in Saudi Arabia is kindly requested to accept a British Passport and Saudi Residency Permit (Iqama) as evidence of a person's identity.

لن يهه الأمر

يرجى العلم أنه ابتداءً من تاريخ **1 سبتمبر 2016** لن تصدر السفارة البريطانية في المملكة العربية السعودية خطاب طلب استخراج الصحيفة الجنائية للمواطنين البريطانيين. نرجو من إدارة الأدلة الجنائية التكرم بقبول جواز السفر البريطاني وهوية المقيم (الإقامة) كإثبات شخصية للبريطانيين الذين يتقدمون بطلب للحصول على صحيفة جنائية.



القسم القنصلي
السفارة البريطانية الرياض

Enora Abdulkader
Vice Consul





British Embassy
Riyadh

Consular Department
P.O. Box 94351
Riyadh 11693

Tel: (011) 481 9100
Fax: (011) 481 9229

Date: 05th March 2024

www.gov.uk

**INFORMATION NOTE
CONFIRMING BRITISH PASSPORT DETAILS**

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is to confirm that the British Embassy does not issue confirmation letters to British nationals intending to confirm their British Passport details. The General Directorate of Passports in Saudi Arabia is requested to accept a British Passport and Saudi Residency Permit (Iqama) as evidence of a person's identity without submitting a confirmation letter from the British Embassy.

لمن يهمه الأمر

هذا تأكيد بأن السفارة البريطانية في المملكة العربية السعودية لا تصدر خطابات تأكيد للمواطنين البريطانيين الراغبين في تأكيد بيانات جوازاتهم البريطانية لأي غرض. نرجو من الإدارة العامة لجوازات المملكة العربية السعودية التكرم بقبول جواز السفر البريطاني وهوية المقيم (الإقامة) كإثبات شخصية للمواطنين البريطانيين بدون الحاجة لخطاب تأكيد من السفارة البريطانية.

القسم القنصلي

السفارة البريطانية الرياض

Fatima Abdulkader
Vice Consul





British Embassy
Riyadh

Consular Department
P.O. Box 94351
Riyadh 11693

Tel: (011) 481 9100
Fax: (011) 481 9229

www.gov.uk

Date: 05th March 2024

**INFORMATION NOTE
CHANGE OF NATIONALITY ON IQAMA**

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is to confirm that the British Embassy does not issue no objection letters to British nationals holding other nationality and intending to change their nationality on the Saudi residency permit (Iqama). The General Directorate of Passports in Saudi Arabia is kindly requested to accept a British Passport and Saudi Residency Permit (Iqama) as evidence of a person's identity to change his nationality on the Iqama without submitting a no objection letter from the British Embassy.


لمن يهمه الأمر

هذا تأكيد بأن السفارة البريطانية في المملكة العربية السعودية لا تصدر خطابات عدم ممانعة للمواطنين البريطانيين والحاملين لجنسية أخرى من تغيير جنسياتهم في بطاقة هوية المقيم (الإقامة). نرجو من الإدارة العامة لجوازات المملكة العربية السعودية التكرم بقبول جواز السفر البريطاني وهوية المقيم (الإقامة) كإثبات شخصية للبريطانيين الذين يتقدمون بطلب تغيير جنسيتهم في بطاقة هوية المقيم بدون الحاجة لخطاب عدم ممانعة من السفارة البريطانية.



القسم القنصلي

السفارة البريطانية الرياض


Fatima Abdulkader
Vice Consul

